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PROTOKÓŁ NR XV/2020 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU  27 LUTY 2020 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

                               URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesje rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 10.50. 

 

Otwarcie XV sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XV 
sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20. 1b ustawy o samorządzie gminnym 
obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 
Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty. Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych 

jest 15 radnych, na ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

 (Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 

2. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska UG w Dobroniu, 

3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 
4. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

5. Grażyna Baranowicz – Kierownik GOPS w Dobroniu. 
 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 
protokołu). 

 
O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 
porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy wraz z zaproszeniem 

na sesję. Zapytał, czy są wnioski do porządku obrad. Stwierdził, że nie 
zgłoszono wniosków do porządku obrad. Porządek obrad przedstawia się 

następująco:  
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Porządek XV sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny w Gminie Dobroń na lata 2020-2022. 

5. Informacje, sprawy różne. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Dobroń w 2020 roku”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażania woli przystąpienia 

do łódzkiego związku metropolitarnego. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązania Problemów Alkoholowych za 2019 rok w Gminie Dobroń. 

9. Rozpatrzenie sprawozdań z pracy komisji Rady Gminy za 2019 r. 

10. Przyjęcie wniosku do protokołu nr XIV/2020 z sesji Rady Gminy. 

11. Zamknięcie sesji.    

 

 

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował o bieżącym utrzymaniu dróg 

i obiektów gminnych w tym: uzupełnianiu oznakowania dróg, sprzątaniu 

terenu przy drogach gminnych i powiatowych, wycince gałęzi wzdłuż dróg i 

trenów gminnych, czyszczeniu i odmulaniu rowów przy drogach gminnych, a 

także usuwaniu awarii na sieci wodociągowej, regulacji skrzynek do zasuw 

na drogach przewidzianych do asfaltowania, usuwaniu awarii na sieci 

kanalizacyjnej i czyszczeniu przepompowni ścieków. Nadmienił o 

rozstrzygnięciu przetargu na dostawę kruszywa na utwardzenie dróg 

gminnych 1200 ton, koszt 77 tyś. Ponadto poinformował, że w dniu 

17.02.2020 r. została podpisana umowa na realizację programu polityki 

zdrowotnej pn. „Wykrywanie i terapia patologii narządów ruchu u 

mieszkańców gminy Dobroń (fizjoterapia i kinezyterapia)” w roku 2020. 

Realizacja programu przewidziana jest do 11.12.2020 r.  Przeznaczona kwota 

na ten program wynosi 30 0000,00 zł. Poinformował o planowanej budowie 

oświetlenia ulicznego – w miejscowościach Mogilno Duże oraz Wymysłów 

Piaski. Zaznaczył, że wystąpiliśmy z wnioskiem do PGE Dystrybucja S.A. o 

warunki przyłączenia do sieci dystrybucyjnej oraz zostały zlecone mapy do 

celów projektowych. Ponadto nadmienił, że w dniu 26.02.2020 r. została 

podpisana umowa na realizację Projektu „Przepis na Opiekę”. Proponowane 
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wsparcie obejmować będzie zakres „teleopieki” dla ok. 100 mieszkańców 

Gminy Dobroń powyżej 60 roku życia, niesamodzielnych w m.in. jednej 

czynności wg „skali Barthel”, nigdy nie korzystały ze wsparcia tego samego 

typu z EFS. Poinformował, że każdy uczestnik/czka projektu otrzyma osobistą 

opaskę medyczną i zostanie w tym zakresie przeszkolony. Urządzenie będzie 

zaprojektowane z poszanowaniem zasady uniwersalnego projektowania tj. 

łatwe i intuicyjne w obsłudze, dostępne dla osób niepełnosprawnych, odporne 

na błędy użytkownika. Opaski będę monitorowały podstawowe czynności 

życiowe takie, jak: temperatura, tętno, a także umożliwiały rejestrację 

zdarzeń takich, jak upadek, zdjęcie opaski, opuszczenie danej lokalizacji. 

Opaski te będą posiadały moduł komunikacyjny, w tym przycisk SOS, a także 

możliwość połączenia ich do zdefiniowanych numerów. Decyzja o przyznaniu 

osobie niesamodzielnej opaski bezpieczeństwa będzie poprzedzona 

każdorazowo indywidualną oceną sytuacji życiowej danej osoby 

niesamodzielnej. Nadmienił, że  w miesiącu lutym trwają prace budowlane 

polegające na budowie sieci wodociągowej w ramach II części realizacji 

inwestycji pn.: „Rozbudowa oczyszczalni ścieków polegająca na przebudowie 

zbiorników z modułu pierwszego i budowie zbiornika retencyjnego w m. 

Dobroń ul. Zakrzewki oraz budowa sieci wodociągowej z odejściami poza pas 

jezdni w m. Przygoń”, współfinansowanej  przez Unię Europejską w ramach 

operacji typu "Gospodarka wodno-ściekowa", poddziałanie "Wsparcie 

inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich 

rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną i w 

oszczędzanie energii" objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2014-2020. Zaznaczył, że do chwili obecnej wykonana została sieć 

wodociągowa metodą wykopu otwartego – wodociąg z rur PE HD o średnicy 

110 mm na odcinku 1359,85 m.b., ul. Łąkowa – 1118,45 m.b., ul. Wakacyjna 

– 155,48 m.b., ul. Wczasowa – 85,92 m.b. w miejscowości Przygoń. 

Zaznaczył, że pozostało wykonanie odejść w kierunku posesji tj. 46 szt. 

odejść od sieci z rur PE HD o średnicy 40mm, o łącznej długości 209,60 m.b. 

Poinformował, że umowa zawarta z firmą KAŹMIERCZAK Przedsiębiorstwo 

Robót Instalacyjno-Inżynieryjnych Zbigniew Kaźmierczak z siedzibą w 

Kosowie opiewa na kwotę 373 428,00 zł brutto. Zgodnie z zapisami umowy 

termin zakończenia robót budowlanych to 15 maja 2020 roku. Planowany 

rzeczywisty termin zakończenia robót to marzec 2020. Nadmienił, że w 

zakresie rozbudowy oczyszczalni ścieków zakończono I etap realizacji 

inwestycji polegający na budowie zbiornika retencyjnego obejmującego 

wykonanie m.in. kanału odprowadzającego ścieki oczyszczone do odbiornika, 

zbiornika retencyjnego wraz z montażem wszystkich urządzeń i instalacji, 

rurociągów, zbiornika retencyjnego wraz ze studnią zaworową, 

grawitacyjnego ze zbiornika retencyjnego, wodociągu zlokalizowanego przy 
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zbiorniku retencyjnym, instalację nowych pomp w przepompowni ścieków 

wraz z podłączeniem do instalacji elektrycznej. Nadmienił o kosztach 

wykonania robót budowlanych tj. 1 344 000,00 zł brutto.  Zaznaczył, że w 

chwili obecnej trwają przygotowania do realizacji II etapu tj. przebudowa 

zbiorników z modułu pierwszego. W drugim etapie realizacji inwestycji 

zaplanowano podwyższenie istniejącego piaskownika i wykonanie nowego 

podnośnika powietrznego piasku, demontaż i montaż blach falistych na 

zbiornikach: odczyszczenie i malowanie wnętrza zbiorników, połączenia 

między zbiornikowe i sieci między obiektowe wraz z armaturą, montaż 

wyposażenia zbiorników, uruchomienie pierwszego ciągu oczyszczania 

ścieków (moduł pierwszy). Koszt wykonania II etapu – 1 195 000,01 zł 

brutto. Poinformował, że zgodnie z zawartą 28 czerwca 2018 roku umową 

poziom dofinansowania sięga 63,63 % kosztów kwalifikowalnych, 

wyrażonych w kwocie 1 509 272,00 zł dla całego zadania. Przedstawił zmiany 

w planach zagospodarowania terenów gminy Dobroń na najbliższe lata.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

 

 

Ad. pkt. 4. (Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Dobroń na lata 

2020-2022): 

 

- Kierownik GOPS w Dobroniu G. Baranowicz omówiła projekt uchwały. 

 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 13/33/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 3 do niniejszej uchwał. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XV/119/20 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Dobroń na lata 2020-2022. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 



Protokół z XV/2020 Sesji RG w Dobroniu - 27.02.2020 r.  5 

Ad. pkt. 5. (Informacje, sprawy różne): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu poinformował, że w dniu 

11.02.2020 r. do Biura Rady wpłynęło pismo od Komendy Powiatowej Policji 

w Pabianicach dotyczące prośby rozważenia możliwości przerzucenia 

wnioskowanej kwoty dot. sfinansowania służb ponadnormatywnych na 

dofinansowanie zakupu radiowozu. Pismo otrzymali radni wraz z materiałami 

na sesje. Stanowi ono załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.   

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu poinformował, że w dniu 

13.02.2020 r. do Biura Rady wpłynęło sprawozdanie od Wójta Gminy Dobroń 

dotyczące wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2019 r. w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Dobroń. Sprawozdanie otrzymali radni wraz z 

materiałami na sesje. Stanowi ono załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.   

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu poinformował, że do Biura Rady 

wpłynęła Uchwała Nr I/14/2020 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 4 

lutego 2020 r. w sprawie opinii dotyczącej prawidłowości planowanej kwoty 

długu jednostki samorządu terytorialnego wynikającej z zaciągniętych 

zobowiązań oraz opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu 

budżetowego Gminy Dobroń. Uchwałę otrzymali radni wraz z materiałami na 

sesję.  Stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.   

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje 

 

- Radna A. Fątner–Dregier zwróciła się z prośbą o utwardzenie drogi od 

miejscowości Poleszyn w kierunku Markówki. 

 

- Radny D. Korczak zwrócił się z prośbą o utwardzenie poboczy na głównych 

ulicach w miejscowości Chechle Drugim. 

 

- Radna U. Siwek zwróciła się z prośbą o utwardzenie drogi na ul. Parkowej 

w stronę Chechła Drugiego. Zwróciła się z prośbą o oświetlenie na ul. 

Modrzewiowej w miejscowości Dobroń. Poinformowała o złym stanie 

chodnika na ul. Podleśnej w miejscowości Dobroń. Poprosił o przedstawienie 

sytuacji związanej z budową drogi na ul. Słowackiego w miejscowości 

Dobroń. 

 

- Radna A. Bielecka poinformowała o niebezpiecznym zakręcie na ul. 

Sportowej w kierunku Szczerek gdzie jest ciemno, ponieważ kończą się 

latarnie i nie widać drogi. Prosiła o oznakowanie zakrętu 
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- Radny P. Górny prosił o oznaczenie nr posesji na wsi Mogilno Duże.  

 

- Radny W. Bąkowski zapytał, kiedy nastąpił remont drogi powiatowej w 

miejscowości Ldzań? Zwrócił się z prośbą o utwardzenie pobocza przy tej 

drodze. 

 

- Radna U. Siwek zapytała, jak wygląda sytuacja z zasypaniem wyrobiska po 

kopalni w miejscowości Mogilno Duże? 

 

- Radny G. Minias zapytał, o plan zamknięcia przejazdów kolejowych w 

miejscowości Dobroń?  Zwrócił się z prośbą o zwrócenie uwagi firmie 

"Kilargo" ponieważ pracownicy tej firmy wracają poboczem drogi 

wojewódzkie bez oznakowania co może spowodować tragedie. 

 

- Radny D. Becht zapytał, o zakup radiowozu dla Komendy Powiatowej w 

Pabianicach zgodnie z pismem z dnia 11 lutego 2020 r.? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że wszystkie ubytki po 

okresie zimowym w drogach na terenie gminy Dobroń zostaną uzupełnione 

w najbliższym czasie. Przedstawił, jak wyglądać będzie sytuacja po 

planowanym zamknięciu przejazdu kolejowego na ul. Sportowej oraz ul. 

Słonecznej, aby uporządkować stan dróg. Poinformował, że nie mamy 

informacji, kiedy te przejazdy kolejowe zostaną zamknięte. Zaznaczył, że 

jeżeli chodzi o oświetlenie uliczne rozpatrzymy ten problem w najbliższym 

czasie i zobaczymy, jak wygląda sytuacja z tym niebezpiecznym zakrętem. 

Poinformował, że jeśli chodzi o numeracje na wsi Mogilno Duże w tym roku 

może uda się to uporządkować. Poinformował o sytuacji związanej z dalszą 

rozbudową drogi powiatowej w miejscowości Ldzań. Zaznaczył, że w br. ta 

droga ma zostać wykonana. Poinformował, że jeśli chodzi o pobocza na 

naszych drogach gminnych, to zostaną podsypane kruszywem. Nadmienił, 

jak wygląda sytuacja z przemieszczającymi się po drodze wojewódzkiej 

pracownikami firmy "Kilargo". Poinformował, że na bieżąco zgłaszany jest 

ten problem prezesowi tej firmy oraz Policji. Poinformował, jak przedstawia 

się sytuacja z dofinansowaniem radiowozu dla KPP w Pabianicach. Zaznaczył, 

że warto na każdym etapie należy wpierać Policje, co wiąże się z poprawa 

bezpieczeństwa mieszkańców naszej gminy. Ponadto sami radni zwracają się 

z rożnymi problemami, które wymagają pomocy ze strony Policji.  Wyjaśnił, 

jak wygląda sytuacja z rekultywacją wyrobiska po wydobyciu kruszywa. 

Zaznaczył, że decyzje dotycząca sposobu rekultywacji wydał Marszałek  

Województwa Łódzkiego.  
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- Radny P. Górny przedstawił, jak wygląda temat wyrobiska po wydobywaniu 

kruszywa, o monitorowaniu sytuacji przez niego na tym wyrobisku i obawami 

mieszkańców związanych z tym terenem.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel przedstawiał sytuacje, 

jak będzie rozpatrywana prośba o dofinasowanie zakupu radiowozu dla 

Policji.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że za wyrzucanie odpadów 

do wyrobiska grożą mandaty karne. Nadmienił, że w tej sytuacji możemy 

tylko monitorować tą sprawę i zawiadamiać odpowiednie służby.  

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poprosił o wyjaśnienie 

sytuacji zwianej z niedojechaniem karetki do posesji. 

 

- Radna A. Fątner-Dregier poinformowała, że była to droga w Poleszynie w 

kierunku miejscowości Markówka. Zostało to zgłoszone przez Sołtysa 

Poleszyna do mnie.  

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że ta droga 

pod koniec poprzedniego roku była poprawiana, ale Urząd zajmie się to 

sprawą.  

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że po 

podpisaniu umowy na dostawę kruszywa i dalszych sukcesywnych dostawa 

na bieżącą będzie ono rozdysponowywane wg. potrzeb na drogi. 

Przewidujemy, że będzie to już na początku marca br.  

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że jeśli 

chodzi o oświetlenie uliczne na ul. Sportowej mamy jeszcze do zamontowania 

6 lamp zgodnie z projektem. W roku poprzednim nie wystarczyło środków na 

zakończenie tej rozbudowy oświetlenia, ale rozstanie ono zrealizowane 

nadchodzącym czasie po rozstrzygnięciu przetargu.   

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poprosił o zgłoszenie tej 

sytuacji związanej z ul. Modrzewiową i ul. Sportową na odpowiednie 

stanowisko do UG w Dobroniu. Wyjaśnił, jak wygląda sytuacja z montażem, 

konserwacja i budową nowej sieci oświetlenia na terenie gminy Dobroń.  
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, o opinio jednego z 

mieszkańców miejscowości Przygoń dotyczących zasadności utwardzania 

dróg gruntowych.  

 

- Brak dalszej dyskusji.  

 

 

Ad. pkt. 6. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobroń w 2020 roku”): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

 

- Bez Radnego Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu T. 

Różańskiego, obecnych 14 radnych na sali obrad. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 14/36/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za”, 1 

"wstrzymującym się" przyjęła uchwałę Nr XV/120/20 w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobroń w 2020 roku” 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu 

 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażania woli 

przystąpienia do łódzkiego związku metropolitarnego): 

 

- Na salę obrad przybył Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. 

Różański. Obecnych 15 radnych na sali obrad.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 
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-  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 14/55/2020 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami przyjęła 

uchwałę Nr XV/120/20 w sprawie w sprawie wyrażania woli przystąpienia do 

łódzkiego związku metropolitarnego.  

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu 

 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązania Problemów Alkoholowych za 

2019 rok w Gminie Dobroń): 

 

- Bez radnego P. Górnego. Skład Rady 14 obecnych na sali obrad.  

 

- Przewodniczący Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

terenie gminy Dobroń M. Rżanek omówił w/w sprawozdanie. Poinformował, 

że Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

został przyjęty uchwałą Nr II/9/18 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 grudnia 

2018 r. na podstawie ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi w 2019 roku", przekazanych przez Państwową Agencje 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Celem strategicznym programu 

było ograniczenie szkód zdrowotnych i zaburzeń życia rodzinnego, 

wynikających z używania narkotyków i podejmowania innych zachowań 

ryzykownych przez mieszkańców gminy, w tym szczególnie dzieci i młodzież. 

Poinformował, o przyjętych zadaniach strategicznych. Nadmienił, że wszyscy 

członkowie posiadają wymagane przeszkolenie, a jedna z osób jest 

psychologiem i certyfikowanym terapeutą PARP-y. Poinformował o zadaniach 

komisji. Przedstawił, że komisja pracuje w pełnym składzie lub poprzez 

powołane zespoły problemów. Zaznaczył, że w 2019 roku komisja spotkała 

się w pełnym składzie pięć razy, trzy razy spotkał się zespół powołany do 

spraw rozmów z osobami zgłoszonymi na leczenie oraz dwa razy zespół 

powołany do kontroli punktów sprzedaży alkoholu. Nadmienił, że wszystkie 
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pięć wniosków złożonych o wydanie zezwolenie na sprzedaż napojów 

alkoholowych, zostały zaopiniowane pozytywnie. Poinformował, że zespół do 

spraw rozmów z osobami zgłoszonymi odbył łącznie osiem rozmów z 

sześcioma osobami zgłoszonymi do leczenie przymusowego. Zaznaczył, że 

profilaktyka wśród dzieci i młodzieży dotyczyła uczniów szkół z terenu gminy 

i opierała się o trzy główne formy. Poinformował, że kolejny obszar realizacji 

programu obejmuje działania sferze pomocy terapeutycznej osobom 

uzależnionym i ich rodzinom. Nadmienił, że został powołany Punkt 

konsultacyjny w Dobroniu, w którym udziela pomocy terapeutycznej 

psycholog, certyfikowany terapeuta PARP-y. Zaznaczył, że finansowane 

zadań wynikających z programu odbywa się ze środków, które wpływają od 

przedsiębiorców do budżetu gminy z tytułu opłat za zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych. Poinformował, że w roku 2019 była to kwota 144 

898,58 zł.  Nadmienił, że na realizację zadań zostało wydane 125 767,39 zł. 

Poinformował, że podsumowując, gmina realizowała działania profilaktyczne 

na miarę posiadanych środków, przestrzegając zasady racjonalnego i 

oszczędnego gospodarowania środkami publicznymi. Zaznaczył, że 

współpracowaliśmy w tym obszarze i wspieraliśmy działania Komendy 

Powiatowej Policji w Pabianicach. Nadmienił, że w obszarze pomocy osobom 

uzależnionym od alkoholu ściśle współpracowaliśmy z GOPS w Dobroniu.   

 

- Rada Gminy nie wniosła uwag do przedłożonego sprawozdania. 

Sprawozdanie zostało przyjęte.  Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu.      

 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie sprawozdań z pracy komisji Rady Gminy za 

2019 r.): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel przedstawił 

sprawozdania z pracy komisji Rady Gminy za 2019 r.  Stwierdził, że nie ma 

żadnych uwag do przedstawionych w/w sprawozdań, więc jednogłośnie 

zostały przyjęte. Sprawozdania 5 komisji Rady Gminy stanowią załącznik nr 

10 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt. 10. (Przyjęcie wniosku do protokołu nr XIV/2020 z sesji 

Rady Gminy): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr XIV/2020 

z sesji Rady Gminy w Dobroniu. 
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Ad. pkt. 11. (Zamknięcie sesji): 

 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady XV/2020 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

      Protokołowała:                                            Przewodniczyła:                                                                   

 Inspektor ds. obsługi              Przewodniczący  Rady Gminy w 

organów samorządowych                                      Dobroniu 

 

 Paulina Kaczmarek                Janusz Szerffel  
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